
Hej alla i STÄF! 
 
Efter att ha pratat med Rickard, Anna och några fler ur festkommittén förra sommaren, så 
förstod jag att de flesta var ganska mätta på att ha arrangerat midsommar i många år och 
inte ville fortsätta. Detta gjorde att vi blev ett gäng familjer i Sommarbo som gick ihop och 
sa att vi kan tänka oss att ta över stafettpinnen för midsommar 2025. 
 
Vi tycker det har varit fantastiskt att få fira midsommar på Sommarbo badplats, och vill 
verkligen att den traditionen ska få leva vidare. Inte minst för alla barn i området. 
 
Med detta sagt så gör vi gärna ett försök att styra upp firandet i sommar, men vi kanske 
inte har möjligheten att leva upp till tidigare storslagna festligheter, utan kommer få lägga 
ribban på en nivå som vi känner är rimlig för oss. Ju fler vi blir som engagerar oss, ju bättre 
förutsättningar har vi för att få till flera olika roliga inslag. 
 
Vet ni om det finns någon/några i tidigare ”midsommar-grupp” som är kvar i gruppen och 
vill fortsätta? Och gänget som ansvarat för klädsel av stången på morgonen, kanske är de 
kvar? Jag är osäker på vem som hållit i den delen. Om ni inte vet, så kontaktar jag Rickard 
eller Anna och frågar för de har ju stenkoll :) 
 
Förhoppningsvis är det i alla fall några som varit med tidigare år som kan tänka sig att vara 
med ett år till, och ta med sig sina erfarenheter till vår grupp, och förhoppningsvis kan vi få 
med nya Sommarboare i år! 
 
Vi välkomnar givetvis ALLA som vill vara med hjälpa till, och därmed tänker jag att det är 
ett ypperligt tillfälle att lyfta detta på årsmötet. Berätta att det kommer bli ett 
midsommarfirande på badplatsen även 2025, och att man gärna får kontakta mig/oss om 
man vill vara med i planeringen. Vad tror ni om det? 
 
Vi är fyra familjer hittills; Gibsons, Sköldkvist/Nordström, Dahlqvists, Högströms. 
Vi ska försöka börja med planeringen inom kort för att ha god tid på oss :) 
 
 
Bästa hälsningar, 
Karin Gibson 


